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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.26.02.18 

 
Tilstede: Palle, Lone, Klaus, Niels  
Ove, Anette og Sanne 

Gæster: Kasper Nielsen fra Vivabolig, Nicholas fra Yousee 

Afbud: Emilie  

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 

Referat godkendt 

 

Besøg fra Yousee 

Gennemgik alle de nye muligheder der er kommet. Nu er det muligt, at fravælge tv-pakke eller 

internet. Vi har aftalt, at der indkaldes til info møde om alle de nye muligheder. Gerne sammen 

med andre afdelinger. Kasper aftaler nærmere med Yousee.  

 

2. Formanden orienterer. 

Der har igen været indbrud i Bogøgade. Der var heldigvis ikke stjålet noget, da der ikke var 

indkøbt nyt værktøj. G4S har været indkaldt extra til en razzia. Palle følger op på vores aftale 

med G4S. 

Kasper og Klaus arbejder på en folder, der bliver omdelt i alle postkasser. Den skulle gerne 

besvare nogle spørgsmål i forbindelse med nye vinduer.  

Nye klikgulve – Klaus laver forslag til beboermødet 

Vaskerier, forbud mod sæbe og skyllemiddel, konsekvens – Palle laver forslag.  

Beboermøde: regler for vask i egen lejlighed – Sanne laver nyt forslag, kun 1 suppleant – vi 

ønsker kun 1 supppleant fremover, Palle sørger for det kommer på dagsordenen,  

koldtvandsmålere i Fyensgade – Beboermødet skal give grønt lys for montering i alle 

lejligheder, Klaus er i gang med at renovere en lejlighed, så standarden kan hæves. rygning 

på trapperne – der skal laves et forslag på forbud fordi dørene er låste. Førhen var forbudet 

omfattet af offentlighed. 

 

3. Driften 

Klaus orienterede om…..udgik 

 

4. Økonomi 

Næste møde 

 

5. Renoveringer 

Bestyrelsen indkaldes jævnligt under processen med nye vinduer, det kommer til at handle mest 

om bløde værdier. Vi starter i Saltholmsgade i slutningen af april 2018. Lyt gerne hvad naboerne 

siger. 

 

6. Samarbejde 
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Intet 

 

7. På bedding 

Intet 

 

8. Runden 

Lone: tager fuldmagt med til genvalg ved Beboermødet 

Anette: den nye Facebook gruppe, har fået en forrygende start😀 efterlyser ideer 

Palle: nyt Sallingkort på vej. Fremover er det kun Palle, der må attestere bilag.  

Niels Ove: kommer stadig i Fyensgade. Der er faldet ro på efter renoveringen er overstået. 

Sanne: arbejder videre med Karolinelund 

 

9. Eventuelt 

Intet 

 

10. Næste møde 

Budgetmøde den 26.03.18. Klaus og økonomichefen Ina deltager. 

 

11. Mødet hævet kl.19.30 

Klaus sørger for mad 

 

 


